
EN MEDVETEN  
RESA IN I FRAMTIDEN.

Kuben har som alla andra klubbar historiskt styrts 

av en stark man. En eldsjäl som blivit ett med 

klubben, som lagt ner många arbetstimmar och 

hela sitt hjärta, och haft koll på allting. I Kuben 

hette han Arne Öhman och satt som ordförande i 

över 40 år. Han gjorde allt i Kuben, från att sköta 

ekonomin till att klippa gräset. Ett tag var han till 

och med tränare för samtliga ungdomslag.

Det är historien, nu till nutiden. Framför mig sitter 

tre av de som  jobbar hårt med Kubens framtid. 

Pierre Åberg, Jocke Blomqvist och Johan Sundman. 

Pierre och Jocke sitter i styrelsen och Johan sitter  

i sportkommitén.

 – Nu är vi flera som drar lasset och vårt mål 
är att bygga en organisation som funkar med 

nutidens föreningsliv, säger Jocke Blomqvist.  

Och vi har en vision, en klar bild, av hur Kuben  

ska fungera som klubb.

 – Vi ska vara ett föredöme i Norrland och  

vi vill göra skillnad i hur våra hur ledare och  

spelare fungerar socialt, fyller Pierre i.

 – Därför utbildar vi alla våra tränare, säger 

Johan. Vi åker på kurser och utbildningar och 

lär oss nya saker hela tiden. Det är ett måste 

för en modern klubb. Nu i sommar när vi hade 

storklubben Romas ungdomstränare här från 

Italien så smittade deras erfarenhet och kunskap 

av sig till oss. Både våra ledare och spelare blev 

bättre så klart.

 

BYGGER FÖR FRAMTIDEN

En sak som ligger trion varmt om hjärtat är det nya 

bygglovet. Hundra kvadrat som skall rymma gym, 

fik och en naturlig samlingsplats för ”Kubare”. 
Men ett bygglov är inte samma sak som att bygget 

startar.

 – Vi måste få ihop pengarna också, säger Pierre. 

Vi har sökt bidrag från Allmänna Arvsfonden, så vi 

får se hur det går. Men jag är helt övertygad om 

att vi kommer att fixa det. Men en sak som ingår i 
satsningen har man redan åstadkommit.

 – Vi har faktiskt lyckats med att kunna erbjuda 

fotboll för alla åldersgrupper, fortsätter Pierre.  Vi 

är redan en av de störstaklubbarna när det gäller 

ungdomsfotboll. Och vi ska bli ändå större.

 – Där har vi sneglat på IFK Östersund som 

verkligen lyckats med sin satsning. Både när det 

gäller ungdomsfotboll och elitfotboll, fyller Jocke i.

Trion är överens om att det allra svåraste för en 

NAMN: Jocke Blomqvist
ÅLDER: 46 år
YRKE: E-handlare
BÄSTA FOTBOLLSSPELARE: Pirlo
FAVORITLAG: Manchester United
MILJÖTIPS: Försöker leva som  
det behövs.

NAMN: Johan Sundman
ÅLDER: 35 år
YRKE: Kock
BÄSTA FOTBOLLSSPELARE: Luca Modric
FAVORITLAG: Liverpool
MILJÖTIPS: Använd tygkassar,  
sluta med plastpåsar.

NAMN: Pierre Åberg
ÅLDER: 39 år
YRKE: Egen företagare
BÄSTA FOTBOLLSSPELAREN: Maradona
FAVORITLAG: AIK, håller mig till  
svart och gul.
MILJÖTIPS: Installera bergvärme

Snacket går att Kuben har något på gång. Inte bara att den anrika klubben fyller hundra år,  
eller att man arrangerat träningsläger för ungdomar med tränare från storklubben Roma,  
inte heller att man kanske har den bästa träningsanläggningen i stan. Eller att man har en  
ny vacker logga. Snacket handlar om att klubben startat en seriös och väldigt medveten  
resa som skall leda långt in i framtiden. Vi träffade tre av alla som är med på den resan.

klubb är att få kontinuitet i det man gör.

 – Just nu har vi bara en halvtid anställd på 

kansliet, men skulle vilja anställa någon till.  

Men det stupar på pengar, säger Pierre. Vi 

omsätter 1,2 miljoner om året men skulle behöva 

plussa på femhundratusen till den summan 

ungefär. Men allt är inte socialt engagemang och 

pengar. Kuben handlar om sporten fotboll också. 

Och där är målet solklart.

 – Där är vi också med om en spännande resa, 

säger Johan. Eftersom vi växer så mycket på 
bredden kommer vi att bli bra i toppen också.  

Så målet är att klättra upp till division två och  

ha ett utvecklingslag i division tre i framtiden.

LOVANDE SAMARBETE MED SDFF

Och i sommar drog klubben igång ett litet 

samarbete med fotbollsklubben SDFF, där både 

tjejer och killar i låga åldrar kunde vara med 

i något som hette ”fotbollsskoj”, med tränare 

från både Kuben och SDFF. Och kanske det 

samarbetet leder till att Kuben får ett damlag  

så småningom.

 – Vi har ett jättebra samarbete nu, som vi 

gärna fördjupar, förklarar Pierre. I framtiden 

måste nog alla klubbar kunna erbjuda fotboll för 

både pojkar och flickor. Klubbar som inte klarar 
det kommer att få det svårt tror jag.

Så bygget av den nya klubben pågar för fullt.  

Och bygget av det nya klubbhuset kommer att 

bli av. Och fler samarbeten med Roma och SDFF 
är också på gång.

Allt för att fotbollen ska bli bättre och bättre.  

För som Kuben själva säger ”Fotboll är kul när  
man är svart och gul”

NÅGRA SNABBA PASSNINGAR
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